
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 24. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 524
Hvad forventes merudgifterne til SU-modtagere på de videregående uddannel-
ser at blive i 2010 og årene frem, hvis der ikke er noget loft for, hvor meget en
SU-modtager må tjene uden modregning i SU'en, såfremt satserne ikke bliver
reguleret ud over det, der pt. er bestemt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vigsø Bagge (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. oktober 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpevb@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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